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Emlékeztetı 

Az Egyesületi Elnökség 2010. március 10-én 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános ülésérıl. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Tóth Péterné, Orlay Imre, Kovács László, Dr. 
Madarász György, Szilágyi András, Hollósy Gábor, Horváth József, Balázs Péter, Rózsa 
Ferenc Elnökségi tagok, továbbá Dr. Dán András, Günthner Attila állandó meghívott. 

Kimentette magát: Schachinger Tamás, Dr. Vajda István, Rajnoha László, Nagy János, 
Bognár Alajos, Bartos Csaba, Rácz Géza, Pintér József, Turi Gábor, Almási Sándor, 

Napirendek elıtt Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az ülés 
határozatképes.  

 
Elsı napirendi pontként Kovács András az elızı EE üléseken elhatározottak helyzetének 
áttekintésérıl adott rövid tájékoztatót. Elsısorban a MEE Díjak jelölésével kapcsolatban hívta 
fel a figyelmet a március 12-i jelölési határidıre, mivel eddig nagyon kevés jelölés érkezett. A 
110 éves jubileumi rendezvényt, a jubileumi MEE tagság jutalmazását és a FAM bizottságok 
helyzetét külön napirend tárgyalja. Az elmúlt idıszakban komoly munka folyt a 
szakosztályok demokratikus úton történı tisztújításának elıkészítésére. A TaR-ból leszőrve 
1500 tag kapott értesítést (akinek volt érvényes elérhetısége megjelölve), amelybıl 
mindösszesen 75 visszajelzés érkezett. Ez azt jelenti, hogy a kis létszámból adódóan egyik 
szakosztálynál sincs szükség küldöttértekezleti forma alkalmazására. A tisztújítás 
tagértekezlet formájában bonyolítható. Két szakosztály is jelezte névváltoztatási igényét, 
amelyet a közgyőlés elıtti elnökségi ülésen véglegesíteni kell, együtt az új szakosztályi 
SZMSZ-ek jóváhagyásával. A területi tisztújításokkal kapcsolatban eddig 9 szervezettıl 
érkezett jegyzıkönyv. Dr. Madarász György a szakosztályi érdeklıdık megkeresésével 
kapcsolatban hozzátette, hogy véleménye szerint a valóságot nem tükrözik az adatok, ezért a 
jövıben a szakosztályoknak egy fontos feladata, hogy kit és milyen formában aktivizáljon. 
Balázs Péter kiegészítette, hogy ez fıként adminisztrációs kérdés. A szakosztály tagság, 
illetve érdeklıdés kérdéskör elsısorban a szakosztályokon múlik. 
 
Második napirendi pontként Kovács András a május 29-i 86. Tisztújító KKGY-re 
elıkészítendı elıterjesztések meghatározását ismertette, amelyeket április 28-ig elı kell 
készíteni elnökségi jóváhagyásra.  
Ezek közül kötelezı elemek:  

• Egyesület Elnökségi beszámoló (3 éves kitekintéssel), amelyhez kérte, hogy március 
31-ig minden érintett küldje meg saját részérıl a beszámolókat. Kihangsúlyozta, hogy 
amelyik szervezet nem küld beszámolót (Elnökségi bizottságok; Szakosztályok; 
Régiók; VTT, VET és FISZT) annak a munkájáról nem, vagy csak hiányos közlemény 
készül az elnökségi beszámolóba. 

• EB + EtB beszámoló.  
Rendkívüli elıterjesztések:  

• Alapszabály módosítás: 
o A MEE Székhelyének módosítása  
o Szakosztályok névváltozása.  

Dervarics Attila kérte, hogy a beszámolók ne csak az elmúlt évrıl, hanem a teljes ciklusról 
szóljanak. 
 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

EE emlékeztetı  2010.04.06. 

Harmadik napirendi pontként  Szilágyi András a tisztújítás elıkészítésének aktuális 
helyzetérıl adott tájékoztatást. Új jelölések a Kommunikációs és Marketing Bizottság (KMB) 
elnöki jelölésen kívül nem érkeztek a Jelölı Bizottsághoz. Ennek okát elsısorban abban látja, 
hogy a tagok elégedettek a jelenlegi elnökség munkájával. A KMB elnöki pozíció az egyetlen 
ahol kellenek az új jelöltek, mivel Tóth Péterné jelenlegi elnök betölti második ciklusát. Jó 
hír, hogy a pozícióért már verseny folyik, mivel két jelölt is van. 
 

Negyedik napirendi pontként Tóth Péterné ismertette a MEE részvételét a tavaszi 
kiállításokon, kiemelten INDUSTRIA, ElectroSalon kiállításon való megjelenést. Az elmúlt 
évi sikeres részvételünknek és a nagy érdeklıdésnek örvendı élı fizikaóráknak köszönhetıen 
a tavaszi kiállítási idıszak ezúttal még gazdagabb a MEE részvételét tekintve. Idırendi 
sorrendben a következık: Magyar Regula (Stand + AISZ szakmai nap), Construma (Stand + 
MEE és MEE VET szakmai napok + bemutató sziget), Szakma Kiváló Tanulója Verseny 
(Stand + élı fizikaóra), ElectroSalon (Stand + szakmai nap + bemutató sziget). Kovács 
András kiegészítette a beszámolót a MEE ElectroSalon kiállításon megrendezendı szakmai 
napjának tervezett tematikájának ismertetésével: 1. Megújuló energiaforrásokat tartalmazó 
megvalósult rendszerek, problémák, elıttünk álló feladatok. 2. Biomassza. 3. A 
villamosenergia rendszer irányítójának kihívásai. Dr. Dán András felvetette a hazai fejlesztéső 
5kW háztartási szélerımő ismertetésének lehetıségét. Kovács András javasolta, hogy ezt a 
MEE standon mutassuk be.  
  
Ötödik napirendi pontként  Kovács László ismertette a MEE VET írásban is benyújtott 
2010. évi pénzügyi tervét. Rövid kiegészítıjében elmondta, hogy a 2010 évre tervezett -7920 
eFt negatív eredmény fedezetéül a 2009 évben megszervezett sikeres tanfolyamok pozitív 
mérlege biztosít fedezetet. Hozzátette, hogy a regisztrált villanyszerelıi tanfolyamrendszer 
sikereinek köszönhetıen növekszik a szerepük a villanyszerelık körében.  
 
Hatodik napirendi pontként  Kovács András adott helyzetjelentést az NFGM FAM 
Bizottság és MEE FAM MUBI állásáról. Elmondta, hogy az NFGM képviselıje felkérte a 
MEE-t, hogy a 72/2003. (X. 29.) GKM rendelet módosítására tegyen javaslatot a MÁE 
jogutód nélküli megszőnése és így a FAM Bizottságba általuk delegált személy küldésének 
értelmezhetetlensége miatt. A MEE megtette javaslatát, miszerint egyeztetve a hálózati 
engedélyesekkel vállalja képviseletüket 3 személy delegálásával a bizottságban. Továbbá 
egyeztetések után javaslatot tettünk arra, hogy az MVM helyett a MAVIR delegálhasson 
személyt a bizottságba. Így összesen egy 7 tagú FAM bizottságra tettünk javaslatot, amelybıl 
4 fıt a MEE delegál, további hármat pedig a MAVIR, az OMMF és a MKEH.  
Továbbiakban elmondta, hogy a Magyar Elektrotechnikai Egyesület Elnökségéhez tartozó 
FAM bizottsága elıreláthatólag Április elején meg tud alakulni. 
 
Hetedik napirendi pontként Dervarics Attila számolt be a jubileumi rendezvény 
szervezésének helyzetérıl. Kroó Norbert MTA alelnök elfogadta a levezetı elnöki 
felkérésünket. A MEE elmúlt 110 évére visszatekintve Dr. Horváth Tibor fog megemlékezı 
elıadást tartani. Gyürk András európai parlamenti képviselı, Ipari, Kutatási és Energiaügyi 
Bizottság póttagja, Mártha Imre MVM vezérigazgató, valamint az ETE, MET társ 
egyesületek vezetıi örömmel fogadták felkérésünket. Dr. Matos Zoltántól a MEH elnökétıl 
egyelıre nem kaptunk visszajelzést. DSO-k közös képviselıjének személyérıl és felkérésérıl 
még nem született döntés.  
Helyszín tekintetében lefoglaltuk az MTA dísztermét, de annak a befogadó képessége 350 fı, 
így javaslatot kaptunk az MTA kapcsolódó tudományos osztályának bevonására. Balázs Péter 
a beszámolóhoz hozzátette, hogy fontos lesz a területi szintő egyéni mozgósítás. 
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Nyolcadik napirendi pontként Tóth Péterné tájékoztatta az elnökséget a jubileumi MEE 
tagságot jutalmazó ajándéktárgyak kiválasztásának helyzetérıl. Kovács András felkérte az 
elnökség érdeklıdı tagjait, hogy az elnökségi ülés után maradjanak itt és a mintadarabok 
megtekintése után foglaljanak  állást a kérdésben. 
 
Egyebek: 

• Günthner Attila az elnökség véleményét kérdezte az IIR Magyarország Smart 
Metering témában szervezendı konferenciájának kapcsán történt lehetséges 
partnerkapcsolati megkeresésérıl. Az elnökség egységesen kifejtette álláspontját, 
miszerint az IIR konferenciái teljes mértékben más filozófiára épülnek, mint a MEE 
törekvései, így az együttmőködés számunkra érdektelen.. 

• Tóth Péterné számolt be a Magyar Termék Nagydíj kapcsán folytatott tárgyalásairól. 
Jó esemény lehet a MEE és az Elektrotechnika folyóirat népszerősítésére. Külön díjat 
ajánlhatunk föl a nyertes termék bemutatására a lapban, így megjelenhetünk már a 
felhívással kapcsolatos hirdetményekben is. Továbbiakban hozzátette, hogy lehetıség 
van az Elektrotechnikával, mint kiadvánnyal is pályáznunk a Magyar Termék 
Nagydíjra. Kovács András támogatta a különdíj felajánlást, de véleménye szerint a lap 
pályázása még korai. Günthner Attila a különdíj felajánlással kapcsolatban feltette a 
kérdést, hogy mivel biztosítható elıre az, hogy lesz olyan a MEE témaköreit érintı 
pályázó, akinek felajánlható a különdíj. Tóth Éva válaszában elmondta, hogy a 
különdíj felajánlás szövegét mi fogalmazhatjuk meg. 

• A továbbiakban Kovács András számolt be röviden BME VET által április 7-én 
tartandó "Erısáram a fiatalok szemével" címő konferenciájáról, amelyhez kérték a 
MEE támogatását, ismertette a március 25-én tartandó MET-ETE-MEE által közösen 
szervezett MESZ (Magyar Energia Szimpózium) határon túli magyaroknak szervezett 
konferencia elıkészítését, valamint a MEE Vándorgyőlés szervezésének ütemterv 
szerint történı elırehaladásáról adott tájékoztatót. Végezetül felhívta a figyelmet arra, 
hogy május 14-28-ig külföldi tartózkodása miatt nem lesz elérhetı. 

• Orlay Imre hívta fel a figyelmet az Új Magyarország Fejlesztési Terv, Társadalmi 
Megújulás Operatív Program keretében „A képzés minıségének és tartalmának 
fejlesztése” címő kiemelt projekthez kapcsolódó tartalomfejlesztı szakértıi 
tevékenység kapcsán hozzá érkezett megkeresésre. Érdemesnek tartja utánanézni, 
hogy ez a pályázat hogyan befolyásolhatja a MEE jegyzet kiadási tevékenységét. 

• Balázs Péter felvetette Deák László ABB-tıl az Alstomba történı átlépése kapcsán, 
hogy felmerül egy közös ABB-ALSTOM üzemi szervezet létrehozásának lehetısége, 
melynek a szabályzatok szerint nem látja akadályát. Az elnökség kifejtette elvi 
támogatását az új szervezet létrehozásával kapcsolatban.  

 
Budapest, 2010. március 10. 
 

Összeállította:       Jóváhagyta: 

 

 

Günthner Attila      Kovács András 

irodavezetı       fıtitkár 

 


